
 
 

  

Zápis o hlasovaní 

pri rozhodovaní Výboru Sekcie Vodného Póla SPF 

formou písomného hlasovania 
k Uzneseniu č. SPF/2023/VSVP/U33/P 

 
Predmetom hlasovania bol návrh uznesenia č. SPF/2023/VSVP/U33/P v znení: 
 
VSVP SPF schvaľuje Súťažný poriadok vodného póla. 
 
Úloha z rozhodnutia:  
VSVP ukladá viceprezidentovi pre vodné pólo predložiť rozhodnutie na schválenie Rade SPF. 
 
Termín: bez zbytočného odkladu 
Zodpovedný/í: Š. Šmihuľa - viceprezident pre VP, sekretariát SPF 
 
Hlasovanie: 

Pozícia v orgáne SPF Meno, Priezvisko 
Súhlas / Nesúhlas / 

Zdržal sa / Nehlasoval 
člen Štefan Šmihuľa Súhlas 
člen Stanislav Vaňo Nehlasoval 
člen Dušan Kucharik Súhlas 
člen Alena Harčariková Nesúhlas 
člen Marek Gális Súhlas 
člen Martin Berlanský Súhlas 
člen Ľubomír Tóth Nesúhlas 
člen Karol Bačo Súhlas 
člen Pavol Komjáthy Súhlas 
člen Pavol Mihalkovič Nehlasoval 
člen Michal Gogola Súhlas 
člen Peter Novosad Súhlas 
člen Alexander Balázs Nehlasoval 
člen Michal Slepička Súhlas 
člen Miroslav Gogola Súhlas 

 
 
Odlišné stanovisko člena orgánu SPF, ktorý nesúhlasil s prijatým/schváleným 
rozhodnutím alebo s jeho odôvodnením, ak o to požiadal: Ľubomír Tóth, Alena 
Harčariková (stanoviská uvedené na str. 3) 
 

Uznesenie č. SPF/2023/VSVP/U33/P bolo schválené 
 
 

V Košiciach, dňa 8.9.2023 
                Ing. Štefan Šmihuľa 

dočasne poverený viceprezident 
pre VP SPF, v.r. 

 
 
 
 
 
 



Uznesenie Výboru Sekcie Vodného Póla SPF 
č. SPF/2023/VSVP/U33/P 

 

prijaté formou písomného hlasovania 
 
 

VSVP SPF schvaľuje Súťažný poriadok vodného póla. 
 
Úloha z rozhodnutia:  
VSVP ukladá viceprezidentovi pre vodné pólo predložiť rozhodnutie na schválenie Rade SPF. 
 
Termín: bez zbytočného odkladu 
Zodpovedný/í: Š. Šmihuľa - viceprezident pre VP, sekretariát SPF 
 
 
 
V Košiciach, dňa 8.9.2023 
 
                Ing. Štefan Šmihuľa 

dočasne poverený viceprezident 
pre VP SPF, v.r. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Ľubomír Tóth – odlišné stanovisko (4.9.2023, 17:07): 
 
„Žiaden iný šport na Slovensku nemá takéto obmedzenie pre cudzincov so zákazom športovať v 

slovenských súťažiach. V prípade, ak tento návrh v sekcii VP SPF prejde, týmto žiadame Radu SPF, 

aby neschválila tento návrh, keďže týmto obmedzením sa zníži nielen konkurencia a úroveň vodného 

póla na Slovensku, ale bude to mať aj vážny negatívny dopad nielen národný, ale dokonca až 

medzinárodný negatívny dopad aj v médiách, že SPF nedovolila súťažiť športovcom, ktorí žijú na 

Slovensku, či už sú to občania Maďarska, alebo občania Ukrajiny a majú záujem na Slovensku 

študovať, pracovať a venovať sa športu, ktorým momentálne vzhľadom na mimoriadny stav týkajúci sa 

vojny na Ukrajine sa snaží pomôcť celý svet, avšak týmto návrhom im SPF nepomôže, ale dokonca 

týmto ustanovením budú nútení odísť zo Slovenska. 

Ako som už uvádzal v predchádzajúcich pripomienkach, kde pripomienkoval túto účelovú zmenu aj 

klub KVP Komárno ohľadom občanov Maďarska, v našom klube máme veľký počet občanov Ukrajiny, 

ktorí už piaty rok študujú na Slovenskom športovom gymnáziu a súťažia pod SPF a v prípade takéhoto 

obmedzenia to považujem za účelové a likvidačné pre náš klub.“ 

 

 

Alena Harčariková – odlišné stanovisko (6.9.2023, 10:58): 
 
„Nesúhlasíme s týmto účelovým návrhom niektorých členov SPF (zmena Súťažného poriadku) a 
obmedzením štartu cudzincov, v tomto prípade ide o dlhodobých členov SPF, či už športovcov z 
Maďarska alebo Ukrajiny, ktorí sa už viac rokov, aj celé leto pripravujú na novú sezónu a zrazu tesne 
pred jej štartom im bude týmto účelovým ustanovením obmedzené štartovať v slovenských súťažiach 
pod SPF. Pokiaľ vieme, podobná situácia bola aj v sekcii plávania SPF pred rokom, kde mali záujem 
štartovať v slovenských súťažiach športovci z Ukrajiny a bolo im to povolené. Ale títo športovci sú tu 
dlhodobo a dokonca študujú na slovenských športových školách a zároveň sú dlhodobými aktívnymi 
športovcami SPF s príslušnosťou k slovenskému klubu, ktorý je členom SPF. Títo športovci sa 
pripravujú už dlho na súťaže SPF a hlavným záujmom SPF by mal byť predsa šport a snaha pomôcť 
športovcom súťažiť a nie účelovo ich obmedziť takýmto diskriminačným ustanovením tesne pred 
štartom novej sezóny, kedy bude kvôli tomuto návrhu vo viacerých kategóriách menej družstiev, keď 
už teraz je ich málo. Dalo by sa to predsa upraviť aj akýmikoľvek výnimkami a nielen schváliť 
napriamo takéto obmedzenie, ktoré môže vyústiť v ďalekosiahly negatívny dopad pred inými 
inštitúciami.“ 


